
 
 
 

1. Referatet blev godkendt 
 
 

2. Malene har undersøgt fremgangsmåde, og brugsanvisning forefindes, og vil blive formidlet 
til beboerne. Hysan findes i 20 l. dunke, som kan påsættes hane. Midlet skal påføres med 
sprøjte – forstøver. 

 
3. Kontrakten fra L.L. Multiservice blev gennemgået, og bestyrelsen efterlyser følgende 

oplysninger: 
 

Snerydning og saltning skal igangsættes i henhold til gældende lovgivning, og det 
kan derfor ikke være L.L. Multiservice, som beslutter hvornår arbejdet skal 
foretages. Vejdirektoratet eller Københavns kommunes varsler kan anvendes. 
 
Hvis større snefald forekommer, kan der være behov for flere rydninger samme dag, 
er det indeholdt i tilbuddet? 
 
Tilbuddet mangler oplysninger om betalingsbetingelser? 
 

 
4. Budget for leje af stort telt, samt indkøb af mindre telt sættes i gang. Kim sørger via 

Servicecenteret, for rekvisition til teltudlejnings firma. 
 
 

5. Vi har fået en ny kontaktperson hos LLO, som hedder Henrik Gøttrup, bestyrelsen afventer 
dialog omkring igangværende sager. 

 
 

6. Line blev med applaus, valgt til næstformand. 
 
 

7. Skrivelse til vinduespudser ligger klar, Laila & Malene står for det videre forløb. Kim sørger 
for rekvisition fra Servicecenteret, når endeligt tilbud foreligger.  

 
 

8. Som det fremgår af referatet fra ordinære afdelingsmøde, blev det besluttet at beboerne 
selv skulle stå for behandling af træfacaderne på forsiden af bygningerne. Det er derfor 
ikke et ansvar beboerne kan frasige sig! 



9. Vi beholder foreløbigt vores fejemaskine frem til vinter, når vi er sikker på at entreprenøren 
kan leve op til kravene. 
 
Domea afholder landkonference, og bestyrelsesmedlemmer opfordres til at deltage. 
 
Bestyrelsen har fokus på at aktivere ALLE beboere omkring arbejdsgrupperne, således at 
det ikke altid er de samme som må trække læsset! 
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